
Spoštovani,  

Kot mestni svetnik in član SDS Ptuj dajem naslednjo pobudo oz. vprašanje 

Mestne svetnice in svetnike sprašujem ali so se pripravljeni odreči decembrske sejnine ali del nje in jo 

podariti v dober namen.  

Mestno občino  pa naprošam , da to vprašanje posreduje in poizve pri svetnicah in svetnikih MS Ptuj 

V kolikor moja pobuda dobi ENOTNO  ali vsaj večinsko podporo predlagam, da zbrani denar 

nakažemo vsako leto drugi humanitarni organizaciji. 

Moja želja je tudi, da potem postane ta gesta kot moralna obveza vsak december te ekipe MS  Ptuj In 

vseh bodočih sestavov MS MO Ptuj . 

S tem bomo dokazali družbeno odgovornost ,da nam je mar za ljudi tega mesta, še POSEBEJ ZA LJUDI 

KI SO TE POMOČI POTREBNI 

In še nekaj NI POMEMBNO KOLIKO DAŠ AMPAK KAKO DAŠ 

 

Andrej Vindiš 

Mestni svetnik  SDS Ptuj 


